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Betreft: Beantwoording vragen ex artikel 40 over Reconstructie Rijksstraatweg 

Geachte mevrouw Van Nes- de Man, 

Op 14 januari hebben wij schriftelijke vragen (ex artikel 40 RvO) ontvangen van Burger op 1 over de 
reconstructie van de Rijksstraatweg in Rijsoord. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 

Vraag 1. Waarom is niet veel beter gecommuniceerd en gesproken met aanwonenden over deze 
plannen en is aan degene die de avond wel hebben bezocht geen uitgebreide info gegeven bijvoorbeeld 
door dwarsdoorsneden te tonen en toe te lichten? 
Antwoord: 
Bij projecten worden alle aanwonenden en het wijkoverleg uitgenodigd voor een inloopbijeenkomst. Dit is 
ook hier gebeurd. Tekeningen zijn getoond en uitvoerig besproken tijdens de bijeenkomst. Op alle vragen 
van bewoners is zo volledig mogelijk antwoord gegeven. 

Vraag 2. Mogen 'druppels' en plateau op zo korte afstand van elkaar gelegd worden? 
Antwoord: 
Ja, dat mag. Hier zijn geen richtlijnen voor. De locatie van drempels is gekozen in verband met de 
fietsoversteek tussen de Waaldijk en de Mauritsweg. 

Vraag 3. Waarom zijn na een klacht, de 'banden' voor het museum direct aangepast en de 'druppels' na 
een klacht direct verwijderd? 
Antwoord: 
De banden zijn gewijzigd na overleg tussen betrokkenen. Het museum heeft een publieke functie 
waarvoor het wenselijk is om een ander type band te gebruiken dan bij de inritten naar woningen. Dit type 
band steekt verder het fietspad in waardoor dit ter plekke smaller wordt. Vanwege de gevolgen voor de 
breedte van het fietspad is het niet wenselijk om deze banden bij elke uitrit toe te passen. 
De druppels (drempels) zijn vanwege ervaren trillingen en mogelijke schade- en scheurvorming aan 
nabijgelegen woningen verwijderd en komen niet meer terug. 
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Vraag 4. Worden de 'druppels' bij het kinderdagverblijf vervangen door de druppels die lager zijn (en 
toegezegd) zodat ze veel minder vaak gemeden worden maar ook omdat deze veel minder geluidoverlast 
geven, of een andere vorm van snelheidsbeperking? 
Antwoord: 
Voor vervanging van de druppels ter hoogte van de bushalte worden verschillende varianten onderzocht, 
die ook in de bushalte wordt aangebracht of doorlopen in de bushalte. Hierdoor kan het autoverkeer in 
de toekomst niet meer via de bushalte rijden. 

Vraag 5. Wordt er nog belijning gezet op de Rijksstraatweg ter hoogte van de Mauritsweg om aan 
automobilisten duidelijk te maken dat ook dit een oversteekplaats is? 
Antwoord: 
Vooralsnog niet. De situatie zal door ons worden gemonitord en indien nodig zullen er aanvullende 
maatregelen worden genomen. 

Vraag 6. Wie is verantwoordelijk voor de omissies in deze werkzaamheden en wie moet de 
herstelwerkzaamheden betalen zoals die nu al zijn uitgevoerd? 
Antwoord: 
Het ontwerp is (mede) opgesteld na overleg met diverse disciplines binnen de BAR-organisatie. Over de 
ontstane kosten vindt nog overleg plaats met de aannemer. 

Hoogachtend, 
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